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PROTOKÓŁ nr XVII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 17 września 2020 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Przeprowadzono głosowanie w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 

wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XIV z dnia 16 lipca 2020 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Bukowinach. 

 

Zmiana kwoty dotacji dotyczy modernizacji instalacji elektrycznej w budynku remizy. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdańsku wniosła uwagę, że modernizacja instalacji 

elektrycznej nie mieści się w katalogu zadań z ustawy o ochronie przeciwpożarowej i należy ją 

sfinansować bezpośrednio z budżetu. Kwota dotacji dla OSP Bukowiny jest w tej uchwale 

mniejsza o 1.500 zł. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  
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Uchwała nr XVII/109/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Kasparusie. 

 

Zmiana kwoty dotacji dotyczy modernizacji instalacji elektrycznej w budynku remizy. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdańsku wniosła uwagę, że modernizacja instalacji 

elektrycznej nie mieści się w katalogu zadań z ustawy o ochronie przeciwpożarowej i należy ją 

sfinansować bezpośrednio z budżetu. Kwota dotacji dla OSP Bukowiny jest w tej uchwale 

mniejsza o 1.000 zł. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVII/110/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.   

 

Kredyt w wysokości 360.000 zł dotyczy sfinansowania deficytu budżetu na realizację zadania 

„Przebudowa dróg gminnych”. Będzie on zaciągnięty w grudniu 2020 r. i spłacony do końca 

lutego 2021 r. ze środków dotacji z budżetu państwa w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVII/111/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały według 3 przedstawionego 

wariantu cenowego. Wywiązała się dyskusja na temat stawek opłat oraz bilansu. Uwag nikt nie 

wniósł. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą.  

Radny Leszek Waliński opuścił salę obrad. 
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Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -   7 radnych 

Przeciw:     -   4 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny 

 

Uchwała nr XVII/112/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy  

lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe. 

 

Radny Leszek Waliński powrócił na salę obrad. 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   2 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny 

 

Uchwała nr XVII/113/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

 

Zmiany w budżecie na 2020 rok dotyczą:  

− zmiana planu dochodów: otrzymanie dotacji z tytułu zwrotu części wydatków 

wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2019 roku, otrzymanie odszkodowania  

za szkodę na mieniu gminnym (uszkodzona brama wjazdowa przy byłym posterunku 

policji w Osieku), przesunięcie terminu otrzymania części dotacji z Funduszu Dróg 

Samorządowych, 

− zmiana planu wydatków: zwiększenie z otrzymanego odszkodowania na zakup nowej 

bramy wjazdowej, na modernizację ogrzewania w Urzędzie Gminy Osiek (wymiana 

uszkodzonego pieca grzewczego), przesunięcie środków z dotacji dla OSP na wydatki 

bieżące, zmniejszenie wydatków inwestycyjnych na modernizację budynków szkolnych, 

zwiększenie wydatków na dodatki mieszkaniowe, zmniejszenie wydatków na projekt  

w zakresie usług społecznych i zwiększenie wydatków na gospodarkę odpadami, 

− zmiana załącznika inwestycyjnego, 

− zmiana planu przychodów, 

− zmiana planu dotacji dla jednostek OSP, 

− zmiana wysokości wydatków na gospodarkę odpadami, 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVII/114/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Zmiany polegają na aktualizacji pozycji dochodów, w tym dochodów bieżących 

i majątkowych, pozycji wydatków, w tym bieżących i majątkowych, wysokości przychodów, 

kredytów i przedsięwzięć.   

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XVII/115/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Przyjęcie informacji z przebiegu wykonania budżetu gminy Osiek za I półrocze 2020 

roku. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 02.09.2020 r. jest pozytywna  

bez żadnych uwag i zastrzeżeń. Dochody wykonano w 46,1%, wydatki w 44,6%.  

Szczegółowy opis wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku przedstawiono w Zarządzeniu 

Nr 33/2020 z dnia 26.08.2020 r. Wójta Gminy Osiek, które jest zamieszczone na stronach 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Osiek.     

 

Za przyjęciem informacji głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Radni przyjęli jednomyślnie informację z przebiegu wykonania budżetu gminy Osiek  

za I półrocze 2020 r. 

 

Ad. 10 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Sprawozdanie międzysesyjne Wójta Gminy Osiek 

2020.07.18 – 2020.09.17 
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28.07 Starogard Gdański –  uroczystość z okazji Dnia Policji 

12.08 Osiek – odbiór końcowy zadania pod nazwą Termomodernizacja budynków 

szkolnych - budynek nr 2 

19.08 Starogard Gdański – XXXVI Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia Chata 

Kociewia 

26.08 Osiek – spotkanie w sprawie Klastra energetycznego 

04.09 Karszanek – zebranie sołeckie 

07.09 Suchobrzeźnica – zebranie sołeckie 

07.09 Kasparus – zebranie sołeckie 

08.09 Cisowy – zebranie sołeckie 

08.09 Lisówko – zebranie sołeckie 

09.09 Osiek – zebranie sołeckie 

10.09 Osiek – komisje Rady Gminy 

14.09 Osiek – spotkanie w sprawie rewitalizacji pomnika bitwy partyzanckiej w 

Błędnie 

14.09 Bukowiny – zebranie sołeckie 

14.09 Markocin – zebranie sołeckie 

15.09 Jeżewnica – zebranie sołeckie 

15.09 Wycinki – zebranie sołeckie 

16.09 Skórzenno – zebranie sołeckie 

 
 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie o rozmowy w sprawie klastra energetycznego – 

Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – było to trzecie spotkanie i jeszcze nie zostały 

podjęte żadne wiążące decyzje. 

Radny Jerzy Kłos dodał, że rynek fotowoltaiki rozwija się bardzo dynamicznie. Wójt Janusz 

Kaczyński poinformował, że na terenie gminy toczy się postępowanie o utworzenie farmy 

fotowoltaicznej o mocy 1MW. 

 

Ad.11 Wolne wnioski. 

 

Radna powiatu starogardzkiego Stanisława Kurowska podziękowała za gratulacje po wyborze 

na Członka Zarządu Powiatu. Następnie przedstawiła sprawy bieżące w naszym powiecie. 

Szczegółowo omówiła postępy prac remontowych dróg powiatowych w naszej gminie. 

Radna Teresa Eggert poprosiła, by Starostwo Powiatowe wywarło wpływ na Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w sprawie pobocza w miejscowości Głuche. 

Radny Marek Derda poprosił o skuteczne odkrzaczenie na trasie drogi powiatowej Osiek – 

Wierzbiny. 
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Ad.12 Zakończenie obrad. 

 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:54. 

 

    

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska        Wojciech Śliwiński 


